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Zápis ze zasedání pléna AS UK ze dne 11. října 2024 

 
Přítomní členové AS UK 
 

1. LF 
Adam Karas 
Andrea Rashovska  

2. LF 
prof. MUDr. Richard Škába, CSc. 
Leona Petlíková  
Matyáš Uvíra 

3. LF 
doc. MUDr. Jan Gojda, Ph.D. 
prof. MUDr. Zuzana Moťovská, Ph.D. 
(online) 
Tereza Entlerová 
Jonáš Vala (online) 

LFP 
doc. MUDr. Karel Ježek, Ph.D. 
Čadková Nicole 
Karel Mikulčák 

LF HK 
prof. RNDr. Jan Krejsek, CSc. 
MUDr. Tomáš Soukup, Ph.D. 
Tomáš Pavelka 
Martin Mucha 

FaF 
PharmDr. Eduard Jirkovský, Ph.D. 
(online) 
Amir Dezham  
Mgr. Eliška Mašková 

FF 
Mgr. Jan Bičovský, Ph.D. 
Mgr. Karel Šima, Ph.D. 
Mgr. Richard Keračík  
Jakub Gogela 

PF 
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc. 
JUDr. Michal Říha, Ph.D. 
Bc. Jakub Čech 
Pavel Linzer 

PedF 
PhDr. David Greger, Ph.D. 
doc. PhDr. Zbyněk Němec, Ph.D. 
(online) 
Bc. Dominika Erbeková (online) 
Mgr. Veronika Vohlídková 

FTVS 
PhDr. Mgr. Helena Vomáčková, Ph.D. 
PhDr. Josef Voráček, Ph.D. 
Mgr. Veronika Krause (online) 
Mgr. Andrea Duchoňová 

PřF 
prof. RNDr. Jan Černý, Ph.D. 
doc. Ing. Stanislav Smrček, CSc. 
 

MFF 
doc. Mgr. Cyril Brom, Ph.D. 
doc. PhDr. RNDr. Josef Stráský, Ph.D. 
RNDr. Andrej Farkaš 
Mgr. Petr Šimůnek 

FSV 
PhDr. Petr Jüptner, Ph.D. 
Bc. Marek Boňko  
PhDr. Jan Křovák 

KTF 
prof. PhDr. Ing. Jan Royt, Ph.D., DrSc. 
Mgr. Bc. Kateřina Šolcová, Ph.D. 
Mgr. Ondřej Kříž 
Jakub Sobotka 

HTF 
doc. ThDr. Pavla Damohorská, Th.D. 
ThDr. Jaroslav Hrdlička (online) 
 

ETF 
doc. Jiří Mrázek, Th.D. 
Klára Ptáčková 
Bc. Jan Tkáčik 

FHS 
Mgr. Lenka Martinec Nováková, Ph.D. 
Ing. Petr Pavlík, Ph.D. 
Mgr. Marek Lentvorský (online) 

Součásti 
PhDr. Mgr. Pavel Pečený, Ph.D.  
PhDr. Barbora Štindlová, Ph.D. 

 
 
Omluvení členové AS UK  
prof. MUDr. Robert Jech, Ph.D. (1.LF) 
prof. MUDr. Tomáš Zima, DrSc., MBA (1.LF) 
prof. MUDr. Jan Trka, Ph.D. (2. LF) 
MUDr. Anna Malečková, Ph.D. (LFP) 
PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. (FaF) 
prof. PhDr. Michal Kubát, Ph.D. (FSV) 
ThDr. Ing. Anna Müllerová (HTF) 
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Bc. Roman Zábrodský (HTF) 
 
Dále nepřítomni 
Mgr. Jan Kranát, Ph.D. (ETF) 
 
Hosté 
prof. MUDr. Milena Králíčková, Ph.D., rektorka UK 
prof. PhDr. Ladislav Krištoufek, Ph.D., prorektor pro vědeckou a tvůrčí činnost 
prof. JUDr. Jan Kuklík, DrSc., prorektor pro akademické kvalifikace. 
prof. PhDr. Eva Voldřichová Beránková, Ph.D., prorektorka pro zahraniční záležitosti 
prof. RNDr. Markéta Martínková, Ph.D., prorektorka pro studijní záležitosti 
doc. RNDr. Martin Vlach, Ph.D., prorektor pro vnější vztahy 
doc. MUDr. Jan Polák, Ph.D., MBA, prorektor pro koncepci a kvalitu vzdělávání 
MUDr. Josef Fontana, Ph.D., prorektor pro strategickou spolupráci a rozvoj 
Mgr. Martin Maňásek, kvestor UK 
Mgr. Petra Štanclová, kancléřka UK 
Ing. Lenka Henebergová, členka KR 
Mgr. et Mgr. David Hurný, člen KR 
Mgr. Otomar Sláma, MBA, MPA, člen KR 
PhDr. Kateřina Šámalová, Ph.D., ombudsmanka UK 
prof. Ing. František Zahálka, Ph.D. (FTVS) 
ThLic. Mgr. Karolína Štauberová (KTF) 
Mgr. Michaela Falátková, Ph.D. (KTF) 
doc. PhDr. Miloš Sládek, Ph.D. (KTF) 
doc. Mgr. Jakub Jinek, Dr. phil. (KTF) 
Diana Dulanská (KTF) 
Matěj Majer (KTF) 
Ester Melero Pavlíčková (KTF) 
Mara Zekićová (KTF) 
Klára Vachová (KTF) 
Klára Maternová (KTF) 
Eliška Manychová (KTF) 
Barbora Kuhová (KTF) 
Zuzana Šaldová (KTF) 
Adéla Zelenková (KTF) 
Alena Černá (KTF) 
Karel Vlach (KTF) 
Tereza Svobodová (KTF) 
Jakub Šťastník (PedF) 
Bc. Miroslava Pešová (ÚVT) 
Michael Kučera (HTF) 
Bc. Tomáš Novotný (OVV RUK) 
Mgr. Alena Vlasáková, DiS. (OSZS RUK) 
Mgr. Alice Rytychová, DiS. (PedF) 
Ing. Antonín Rezek (SZB) 
PhDr. Dana Hůlková Nývltová, Ph.D. (ÚJOP) 
doc. David Vopřada, Dr. (KTF) 
 
Amáta Vohradská, tajemnice AS UK 
Pavlína Králová, tajemnice Legislativní komise AS UK 
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1. Zahájení a předání osvědčení 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, v 10:00 hod. přivítal přítomné členy AS UK i hosty. 
Zasedání se konalo v Modré posluchárně (Celetná 20). 
 
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, požádal dr. Andreje Farkaše, člena Předsednictva 
AS UK, aby předal osvědčení nově zvoleným členům AS UK. 
 
Osvědčení obdrželi 
Mgr. Andrea Duchoňová (FTVS) 
Jakub Gogela (FF) 
Richard Janeček (PřF) 
Martin Mucha (LFHK) 
Mgr. Petr Šimůnek (MFF) 
Mgr. Robert Willimetz (PřF) 
 
Program zasedání AS UK 
Předsednictvo AS UK navrhlo program zasedání AS UK. Program byl rozeslán členům AS UK 
a zveřejněn na internetových stránkách senátu.  
 

1. Zahájení a předání osvědčení 
2. Kontrola a schválení zápisu ze zasedání AS UK konaného dne 21.června 2024 
3. Informace o činnosti předsednictva AS UK  
4. Vystoupení J. M. paní rektorky 
5. Delegace členů do Rady pro vnitřní hodnocení  
6. Předchozí souhlas ke jmenování členů Rady pro vnitřní hodnocení  
7. Návrh na jmenování členů vědecké rady Centra pro teoretická studia UK 
8. Jmenování člena Hlavní volební komise AS UK 
9. Volba kandidáta na člena Etické komise UK 
10. Vyjádření k návrhu OR Přiznávání sociálních stipendií na UK v akademickém roce 

2024/2025 
11. Vyjádření k návrhu OR Přiznávání stipendii na podporu ubytování na UK 

v akademickém roce 2024/2025. 
12. Vyjádření k návrhu změny OR č. 57/2021, Svěření nemovitého majetku UK do správy 

fakult a dalších součástí – dodatek č. 5 
13. Zpráva o průběhu hodnocení vzdělávací činnosti studujícími, absolventy a 

absolventkami na fakultách UK v akademickém roce 2022/2023 
14. Informace o aktivitách Univerzity Karlovy po událostech z 21. 12. 2023 na Filozofické 

fakultě UK 
15. Čerpání rozpočtu UK a rekapitulace hospodaření jejích součástí k 30. 6. 2024 
16. Právní jednání 

a) Návrh smlouvy o zřízení služebnosti na pozemku parc. č. 302/6 v k. ú.   
Veleslavín – FTVS  

b) Dodatek č. 2 k nájemní smlouvě se Základní školou a mateřskou školou TIP TOES,   
s.r.o. v Brandýse nad Labem – PedF 

c) Návrh dodatku č. 8 k nájemní smlouvě se společností Autocentrum Plzeň,   
d) s.r.o. – SBZ 
e) Návrh nájemní smlouvy s EKO Gymnázium a SOŠ Multimediálních studií – ÚJOP 
f) Rekonstrukce budovy Plavecká 399/11, Praha 2 – Nové Město – PřF 

17. Informace o 4EU+ Strategy 2025-2035, seznam 4EU+ projektů 
18. K přesunutí služeb ASUK z platformy Google Workspace do Microsoft 365 
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19. Informace o činnosti delegátů AS UK 
20. Informace z pracovních komisí  
21. Informace z Rady vysokých škol 
22. Různé 

 
Návrh usnesení: 
AS UK schvaluje program zasedání. 
Schváleno tichým souhlasem 
 
Hlasování o použití hlasovátek dle čl. 9 odst. 8 JŘ AS UK 
Pro 48, proti 0, zdrželo se 1 
Schváleno 
 
Ustanovení komise pro tajné hlasování 
Navrženi byli: JUDr. Michal Říha, Ph.D. (PF), Mgr. Veronika Vohlídková (PedF), Leona Petlíková 
(2.LF) 
 
Hlasování o komisi pro tajné hlasování 
Pro 47, proti 0, zdrželo se 2 
Schváleno 
 
Předsedou komise pro tajné hlasování byl zvolen: JUDr. Michal Říha, Ph.D. (PF) 

2. Kontrola a schválení zápisu ze zasedání AS UK konaného dne 21. června 2024 

Amáta Vohradská, tajemnice AS UK, informovala o tom, že k návrhu zápisu ze zasedání AS UK 
nebyla doručena žádná připomínka. 
 
Návrh usnesení: 
AS UK schvaluje zápis ze zasedání AS UK konaného dne 21. června 2024. 
Hlasování: pro 48, proti 1, zdrželo se 4 
Schváleno 

3. Informace o činnosti předsednictva AS UK 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a informoval AS UK, že 
Předsednictvo AS UK se sešlo jednou v průběhu letních prázdnin a podruhé v průběhu září. 
Informoval o vyhlášeném výběrovém řízení na pozici tajemníka pracovních komisi AS UK a přivítal 
novou kolegyni Pavlínu Královou. Dále informoval o doručeném podnětu doc. Damohorské, který se 
týkal návrhu na zrušení červnových usnesení AS UK týkajících se delegace do RVH. 
 
doc. ThDr. Pavla Damohorská, Th.D, poděkovala Předsednictvu AS UK, že se jejím podnětem 
zabývalo a stručně jej senátorům představila. Jako důvod pro tento návrh uvedla porušení čl. 6 odst. 
2 Jednacího řádu AS UK, jelikož podkladové materiály nebyly členům AS UK zaslány e-mailem, ale 
byly pouze zveřejněny na uzavřených stránkách AS UK. 
 
Rozprava 
 
Proběhla diskuse o vhodném způsobu zveřejňování podkladových materiálů. 
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Bc. Čech se otázal doc. Damohorské, zda se cítila zkrácena na svých právech senátorky. Doc. 
Dmaohorská odvětila, že ano, jelikož nebyl dostatečný čas seznámit se se jmény kandidátů 
a prověřit si je. Část podkladů byla zaslána v souladu s Jednacím řádem AS UK elektronickou 
poštou, druhá část podkladů však nikoliv. 
 
Dr. Pavlík doplnil, že většina kandidátů zde představena byla, byť se nedostavili osobně. Má za to, 
že takovýto postup je dostatečný. Dr. Říha doplnil, že se delegaci osob do RVH bude potvrzovat, 
AS UK tedy bude moci svou vůli vyjádřit dnes znovu.  
 
Návrh usnesení: 
AS UK zrušuje body č. 16 a 17 usnesení AS UK ze dne 21. června 2024 
Hlasování: pro 3, proti 45, zdrželo se 4 
Neschváleno 

4. Vystoupení J. M. paní rektorky 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo J. M. paní rektorce. 
 
Rozpočet, ekonomika 
J. M. paní rektorka uvedla, že pro rok 2025 došlo k navýšení dotace na vědu (DKRVO) o 400 mil. 
Kč, z čehož získá UK cca 100 mil. Kč. V návrhu rozpočtu je nyní nárůst na vzdělávací činnost ve 
výši 4 mil. Kč. Připomněla, že rozpočet na vzdělávání je rozdělován dle „Principů“ MŠMT, přičemž 
tato Pravidla pro rozdělování příspěvků a dotací budou vydána až na konci ledna 2025. Ministr Bek 
slíbil, že o návrzích financování bude průběžně jednat s RVŠ a ČKR. Pracovní komise pro 
financování byla nyní bohužel zrušena, ale jsou již alespoň známy termíny jednání s panem 
ministrem i termíny reprezentační komise. Je velmi ráda za kvalitní komunikaci mezi RVŠ a ČKR. 
Vedeme jednání o ukazateli P, který reflektuje společenskou poptávku. Hodně se hovoří o 
financování nelékařských zdravotnických profesí, jelikož za 10-12 let zde bude těchto pracovníků 
nedostatek. Spolu s dalšími VŠ se snaží prosadit i společenskou „objednávku“ psychologů, což je 
velmi aktuální téma. Použít na na společenskou objednávku ukazatel F není vhodné, proto se snaží 
o ukazatel P.  
 
Novela zákona o VŠ a reforma doktorských studijních programů 
Nyní jsou předloženy dva zásadní pozměňovací návrhy k novele zákona o VŠ. Jeden z nich 
navrhuje, abychom mohli příjem doktorandů ve výši 1,2násobku minimální mzdy skládat dohromady 
s příjmy z nemocnic na základě uzavřené smlouvy s touto institucí. Následně stručně představila 
ostatní pozměňovací návrhy. Měla být předložena i druhá novela zákona o VŠ, kde se měla ustanovit 
i Národní akreditační agentura – tedy vedle institucionální akreditace by existoval i institucionální 
audit. K tomuto zákonu měly VŠ přes 200 připomínek, avšak předložený pozměňovací návrh nebyl 
ideální. ČKR a RVŠ vyjádřily k tomuto dokumentu negativní stanoviska. O dalším projednávání 
novely bude průběžně senát informovat. 
 
Zákon o podpoře vědy  
Na tomto zákoně se pracuje, ale není jisté, zda bude jeho návrh dokončen před volbami či zda bude 
přejat další vládou. 
 
Setkání rektorů s pražským primátorem 
Připravují memorandum a bude ustanovena tzv. akademická rada. Kromě pana primátora se tomuto 
tématu věnuje kolega Sitek, který je Vám možná znám ve spojitosti s FF UK. Rektoři mají zájem 
přispět svými aktivitami městu a na oplátku si poslechnout, jakou „objednávku“ má HMP. 
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Věda 
Probíhá finalizace pozice ČR ohledně příštího evropského programu FP10, která je pro UK pozitivní. 
Budoucnost programu FP10 je však nejistá a je možné, že bude v budoucnu významně přepsán. 
Proto se ve spolupráci s českou kanceláří budou účastnit nadcházejících kulatých stolů, které se 
budou tohoto tématu týkat.  
 
Zahraniční vztahy 
Po podepsání jaderného tenderu zde bylo 7 korejských univerzit, které s námi chtějí spolupracovat 
a našim studentům přispívat na mobilu. Komunikujeme i s Taiwanem a dalšími univerzitami v Central 
uskupení. 
 
Ostatní 
Došlo k posunu a rozvoji intranetu, kdy odbory budou pomocí něj komunikovat informace na fakulty. 
Dne 9.11. se bude konat akce Na Karlovku, kam srdečně zve. Dne 26.11. se koná mezinárodní 
konference k mikrocertifikátům, kam budou zváni i zaměstnavatelé. ČR se v tomto ohledu stává 
mezinárodním lídrem. Dále se pracuje i na programu 17. listopadu. Vánoční koncert se uskuteční 
18.12. od 19 hodin. K ročnímu výročí tragédie na FF UK připravují program pro pozůstalé a další 
aktivity pro fakultní veřejnost. V listopadu dojde k evropskému hodnocení od evropské univerzitní 
asociace. Čeká nás i hodnocení v rámci HR Award. Informovala i o projektech, které se UK povedlo 
získat.  
Situace okolo povodní se povedla zvládnout velmi dobře a poděkovala všem, kteří se do aktivit 
zapojili. Je ráda, že komunikace s fakultami a jejich krizovými štáby fungovala bezproblémově.  
Rada pro rovné příležitosti velmi dobře funguje, nově bude udělována na 17. listopadu Cena 
manželů Coriových. 
 
Rozprava 
  
Dr. Farkaš poděkoval za detailní informace. Požádal, aby se při rozdělování financí myslelo na 
ukazatel J, který se nevalorizovat od roku 2012, a který má na studenty velký dopad. Požádal 
o doplnění informací stran personálních změn na rektorátu UK. J. M. paní rektorka sdělila, že při 
rozdělování rozpočtu na VŠ hraje roli mnoho faktorů, ale podnět k ukazateli si ráda zapíše, považuje 
to za velmi dobrý nápad. K personálním změnám informovala, že máme nového pověřeného 
vedoucího Bezpečnostního odboru RUK. Na Zahraničním odboru RUK došlo k redukci počtu osob, 
avšak nyní mají zaměstnanci větší úvazky než dříve.  
 
Prof. Zahálka informoval o jednání RVŠ, která spolu s ČKR jedná s ministerstvy a o pozicích, které 
jednotlivé zúčastněné strany zaujaly. RVŠ a ČKR se neshodly ve věci úpravy volby rektora, kdy by 
v případě shody v počtu hlasů i po druhém kole rozhodoval los. J. M. paní rektorka doplnila, že 
neshoda panovala ohledně pozměňovacího návrhu 4407 (schvalování rozpočtu), k němuž ČKR 
zaujala neutrální názor. U pozměňovacího návrhu 4437 (volba rektorů) ČKR prohlásila, že se 
k návrhu nebude vyjadřovat z důvodu podjatosti.  
 
Dr. Bičovský se dotázal na přípravu pamětního čísla časopisu Forum. AS UK dostal dopis od člena 
redakce časopisu, který obsahoval znepokojivé informace ohledně průběhu a komunikace stran 
přípravy tohoto vydání. Kol. Entlerová, předsedkyně Komise pro třetí roli AS UK, doplnila, že se 
obsahem tohoto dopisu zabývala i Komise pro třetí roli AS UK. Přečetla usnesení, které komise 
k tomuto bodu přijala, a zároveň doplnila, že se podnětem bude Komise pro třetí roli zabývat i na 
následujícím zasedání, jelikož v současné chvíli neměli k dispozici veškeré potřebné informace. 
J. M. paní rektorka zdůraznila, že je jejím cílem, aby univerzita pracovala efektivněji, což s sebou 
nese i centralizaci některých agend na rektorátu. Na jednání komise velmi ráda přijde a je zároveň 
vděčná, že mají zaměstnanci RUK své zastání. Komunikace ohledně tohoto tématu nebyla 
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jednoduchá, jedná se o citlivé téma, na což je třeba myslet. Do diskuse se následně zapojili i dr. 
Farkaš, Ing. Henebergová a doc. Vlach. 
 
Dr. Šolcová informovala o dopisu od děkana KTF, v němž vysvětloval okolnosti ukončení pracovního 
poměru několika zaměstnanců KTF. Kolegům byla nabídnuta nová pracovní smlouva, ti se však 
rozhodli nově nabídnuté podmínky nepřijmout. Doc. Sládek doplnil, že z původních 11 zaměstnanců 
Katedra církevních dějin a literární historie zůstalo pouze 5 zaměstnanců. V tomto složení je velmi 
složité udržet kvalitu výuky. Dr. Říha poznamenal, že do manažerského rozhodnutí fakulty nemůže 
AS UK zasahovat, avšak lze diskutovat o tom, co vše lze ještě schovat pod pojem „efektivita“. Bc. 
Čech oponoval prohlášení pana děkana z důvodu, že nelze hovořit o efektivitě v případě, kdy byly 
zaměstnancům nabídnuty stejné mzdové podmínky, avšak by byli přeřazeni z pozice AP na pozici 
lektorů. Mgr. Kříž poznamenal, že jako hlavní pochybení vnímá ponechání prodloužení smluv na 
poslední chvíli a zároveň předpoklad vedení KTF, že zaměstnanci budou s prodloužením smlouvy 
za těchto podmínek souhlasit. Problémy s výukou na této katedře jsou však bohužel dlouhodobé, 
AS KTF o tomto jednal již v roce 2021. Mrzí jej však nejvíce emocionalizace problému. Bylo by 
vhodné na UK vypracovat jasnou transparentní metodiku pro redukci úvazků. Zároveň by se 
i prodlužování smluv mělo řešit koncepčně a včas. Prof. Royt vyjádřil názor, že o personálních 
a mzdových otázkách na fakultě má rozhodovat děkan. Doc. Jinek doplnil, že analogické pozice 
k pozici koordinátora pro hospodaření existují i na ostatních fakultách a RUK. K otázce úspor: 
zaměstnancům byly skutečně nyní nabídnuty obdobné mzdové podmínky, avšak dlouhodobě by 
k snížení mezd došlo v souladu s VMP UK. Přeřazení na pozici lektorů skutečně odpovídalo náplni 
práce daných osob. Dr. Farkaš dodal, že komunikaci ohledně tohoto tématu vnímá jako velmi 
nešťastnou a byl by rád za komplexní informaci od vedení UK. Dr. Pavlík připomněl, že je třeba 
zajistit kvalitní podmínky pro studium i pro práci zaměstnanců, aby byla udržena kvalita výuky.  
 
Návrh usnesení: 
AS UK je znepokojen pokračujícím vývojem situace na Katolické teologické fakultě UK. AS UK žádá 
vedení univerzity o průběžné informace o této situaci a RVH o zhodnocení zajištění kvality výuky. 
Hlasování: pro 50, proti 1, zdrželo se 1 
Schváleno 
 
 
Dr. Pavlík navázal na informaci o novele zákona o vysokých školách. Vyjádřil nespokojenost 
s postojem ČKR a navrhl usnesení. 
 
Návrh usnesení: 
AS UK vyjadřuje rozčarování nad postojem České konference rektorů ke snahám zásadně okleštit 
principy akademické samosprávy veřejných vysokých škol. Místo toho, aby ji bránila před tvořivostí 
politiků, vydala ČKR neutrální stanovisko k pokusu odebrat akademickým senátům vysokých škol 
pravomoc schvalovat rozpočet, střednědobý výhled, kontrolovat využívání finančních prostředků či 
schvalovat výroční zprávu o činnosti a výroční zprávu o hospodaření vysoké školy. Ve skutečnosti 
tak tímto alibistickým krokem ČKR tento pozměňovací návrh podpořila, což je nepřijatelné. 
Hlasování: pro 48, proti 0, zdrželo se 2 
Schváleno 
 
Do rozpravy se již nikdo další nepřihlásil. 
 
Návrh usnesení: 
AS UK bere na vědomí informace od J. M. paní rektorky. 
Schváleno tichým souhlasem 
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5. Delegace členů do Rady pro vnitřní hodnocení 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a představil došlé nominace.  
 
Nominováni byli: 
Panel pro přírodovědně oblasti vzdělávání a vědní obory 
Willy Svoboda (MFF)  
 
Panel pro lékařské oblasti vzdělávání a vědní obory 
Adam Karas (1.LF) 
 
Panel pro společenskovědní oblasti vzdělávání a vědní obory 
Mgr. Tereza Ottová (PF) 
 
Panel pro humanitní oblasti vzdělávání a vědní obory 
Bc. et Bc. Matouš Benda (FF) 
 
Nominovaní se ve výše uvedeném pořadí ve skupinách dle jednotlivých oborů stručně představili. 
 
Dr. Říha, předseda komise pro tajné hlasování, seznámil členy AS UK s procedurou elektronického 
tajného hlasování a hlasování zahájil. Po provedení procedury elektronického tajného hlasování 
vyhlásil výsledky tajného hlasování. 
 
Výsledky elektronického tajného hlasování: 
Willy Svoboda (MFF) – pro 47, zdrželi se 4 
Adam Karas (1.LF) – pro 46, zdrželi se 3 
Mgr. Tereza Ottová (PF) – pro 41, zdrželi se 8 
Bc. et Bc. Matouš Benda (FF) – pro 45, zdrželi se 6 
 
Návrh usnesení: 
AS UK deleguje do Rady pro vnitřní hodnocení UK na základě výsledků tajného hlasování Willyho 
Svobodu (MFF), Adama Karase (1.LF), Mgr. Terezu Ottovou (PF) a Bc. et Bc. Matouše Bendu (FF). 
Schváleno 

6. Předchozí souhlas ke jmenování členů Rady pro vnitřní hodnocení 

JUDr. Michal Říha, Ph.D., předseda komise pro tajné hlasování, uvedl tento bod. Proběhla krátká 
diskuse v návaznosti na čl. 23 odst. 3 Jednacího řádu AS UK o postupu ve věci schvalování členů, 
kteří byli do RVH delegováni na návrh senátu. Přítomní se shodli na tom, že je třeba potvrdit všechna 
jména, a to včetně osob navržených AS UK.  
 
Nominováni byli: 
Místopředseda RVH, není zařazen do panelu 
doc. MUDr. Jan Polák, Ph.D., MBA 
 
Panel pro přírodovědně oblasti vzdělávání a vědní obory 
doc. RNDr. Jiří Dolejší, CSc. 
Willy Svoboda 
doc. RNDr. Vojtěch Kubíček, Ph.D. 
prof. PharmDr. Martin Doležal, Ph.D. 
doc. Ing. Jiří Tůma, CSc. 
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doc. Mgr. Ladislav Čepička, Ph.D. 
 
Panel pro lékařské oblasti vzdělávání a vědní obory 
prof. MUDr. Jana Dušková, DrSc. 
Adam Karas 
prof. MUDr. Jakub Otáhal, Ph.D. 
prof. MUDr. Mgr. Zbyněk Tonar, Ph.D. 
MUDr. Tomáš Soukup, Ph.D. 
doc. MUDr. Eva Klásková, Ph.D., MHA 
 
Panel pro společenskovědní oblasti vzdělávání a vědní obory 
prof. PhDr. Zdeněk Nešpor, Ph.D. 
Mgr. Tereza Ottová 
prof. JUDr. Kristina Koldinská, Ph.D. 
prof. RNDr. Luděk Sýkora, Ph.D. 
doc. PhDr. PaedDr. Anna Kucharská, Ph.D. 
doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc. 
doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D. 
doc. PhDr. Marek Skovajsa, M.A., Ph.D. 
doc. PhDr. Lucie Rohlíková, Ph.D. 
 
Panel pro humanitní oblasti vzdělávání a vědní obory 
prof. MgA. Martin Štoll, Ph.D. 
doc. PhDr. Pavel Sládek, Ph.D. 
Bc. et Bc. Matouš Benda 
prof. Martin Prudký, Dr. 
Mgr. et Mgr. David Hurný 
Mons. ThLic. Mgr. Tomáš Holub, Th.D. 
 
Rozprava 
 
Bc. Čech otevřel otázku střetu zájmů, jelikož považuje za nešťastné, aby v RVH seděli členové 
kolegia rektorky a kolegií děkanů, zejména proděkani odpovědní za agendu akreditací. Není to sice 
v rozporu s předpisy, kteří zakazují pouze členství děkanů, ale i tak to nepovažuje za koncepčně 
správné řešení.  
 
Dr. Greger vyjádřil pochybnost k postupu navrhování složení RVH. Byl by rád, kdyby AS UK měl 
k dispozici jména navržená J. M. paní rektorkou před tím, než bude AS UK volit vlastní zástupce. 
Důvodem je, aby bylo zachováno rovnoměrné zastoupení odbornosti i fakult v rámci RVH.  
 
J. M. paní rektorka doplnila, že AS UK byl osloven jako první právě proto, aby bylo v návaznosti na 
návrhy senátu vybráno rovnoměrné složení panelů. Za poznámku děkuje, pro příště bude toto brát 
v potaz.  
 
Doc. Damohorská se otázala, z jakého důvodu nejsou zastoupeny všechny teologické fakulty. J. M. 
paní rektorka odpověděla, že to bylo z důvodu snahy o vyvážení panelů stran jejich odbornosti. 
 
 
Dr. Říha, předseda komise pro tajné hlasování, seznámil členy AS UK s procedurou elektronického 
tajného hlasování a hlasování zahájil. Po provedení procedury elektronického tajného hlasování 
vyhlásil výsledky tajného hlasování. 
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Výsledky elektronického tajného hlasování:  
 
Místopředseda RVH, není zařazen do panelu 
doc. MUDr. Jan Polák, Ph.D., MBA – pro 46, zdrželi se 7 
 
Panel pro přírodovědně oblasti vzdělávání a vědní obory 
doc. RNDr. Jiří Dolejší, CSc. – pro 51, zdrželi se 2 
Willy Svoboda – pro 47, zdrželi se 5 
doc. RNDr. Vojtěch Kubíček, Ph.D. – pro 51, zdrželi se 2 
prof. PharmDr. Martin Doležal, Ph.D. – pro 51, zdrželi se 2 
doc. Ing. Jiří Tůma, CSc. – pro 50, zdrželi se 2 
doc. Mgr. Ladislav Čepička, Ph.D. – pro 49, zdrželi se 4 
 
Panel pro lékařské oblasti vzdělávání a vědní obory 
prof. MUDr. Jana Dušková, DrSc. – pro 34, zdrželi se 16 
Adam Karas – pro 49, zdrželi se 2 
prof. MUDr. Jakub Otáhal, Ph.D. – pro 49, zdrželi se 2 
prof. MUDr. Mgr. Zbyněk Tonar, Ph.D. – pro 48, zdrželi se 2 
MUDr. Tomáš Soukup, Ph.D. – pro 44, zdrželi se 5 
doc. MUDr. Eva Klásková, Ph.D., MHA – pro 47, zdrželi se 2 
 
Panel pro společenskovědní oblasti vzdělávání a vědní obory 
prof. PhDr. Zdeněk Nešpor, Ph.D. – pro 46, zdrželi se 4 
Mgr. Tereza Ottová – pro 44, zdrželi se 5 
prof. JUDr. Kristina Koldinská, Ph.D. – pro 47, zdrželi se 4 
prof. RNDr. Luděk Sýkora, Ph.D. – pro 46, zdrželi se 5 
doc. PhDr. PaedDr. Anna Kucharská, Ph.D. – pro 33, zdrželi se 17 
doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc. – pro 43, zdrželi se 6 
doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D. – pro 45, zdrželi se 4 
doc. PhDr. Marek Skovajsa, M.A., Ph.D. – pro 45, zdrželi se 3 
doc. PhDr. Lucie Rohlíková, Ph.D. – pro 45, zdrželi se 2 
 
Panel pro humanitní oblasti vzdělávání a vědní obory 
prof. MgA. Martin Štoll, Ph.D. – pro 46, zdrželi se 3 
doc. PhDr. Pavel Sládek, Ph.D. – pro 40, zdrželi se 6 
Bc. et Bc. Matouš Benda – pro 45, zdrželi se 3 
prof. Martin Prudký, Dr. – pro 44, zdrželi se 3 
Mgr. et Mgr. David Hurný – pro 21, zdrželi se 27 
Mons. ThLic. Mgr. Tomáš Holub, Th.D. – pro 41, zdrželi se 7 
 
Návrh usnesení: 
AS UK vyjadřuje předchozí souhlas ke jmenování níže uvedených členů Rady pro vnitřní hodnocení 
UK: doc. MUDr. Jan Polák, Ph.D., MBA, doc. RNDr. Jiří Dolejší, CSc., Willy Svoboda, doc. RNDr. 
Vojtěch Kubíček, Ph.D., prof. PharmDr. Martin Doležal, Ph.D., doc. Ing. Jiří Tůma, CSc., doc. Mgr. 
Ladislav Čepička, Ph.D., prof. MUDr. Jana Dušková, DrSc., Adam Karas, prof. MUDr. Jakub Otáhal, 
Ph.D., prof. MUDr. Mgr. Zbyněk Tonar, Ph.D., MUDr. Tomáš Soukup, Ph.D., doc. MUDr. Eva 
Klásková, Ph.D., MHA, prof. PhDr. Zdeněk Nešpor, Ph.D., Mgr. Tereza Ottová, prof. JUDr. Kristina 
Koldinská, Ph.D., prof. RNDr. Luděk Sýkora, Ph.D., doc. PhDr. PaedDr. Anna Kucharská, Ph.D., 
doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., doc. PhDr. Marek Skovajsa, M.A., 
Ph.D., doc. PhDr. Lucie Rohlíková, Ph.D., prof. MgA. Martin Štoll, Ph.D., doc. PhDr. Pavel Sládek, 
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Ph.D., Bc. et Bc. Matouš Benda, prof. Martin Prudký, Dr., Mgr. et Mgr. David Hurný a Mons. ThLic. 
Mgr. Tomáš Holub, Th.D. 
Schváleno 

7. Návrh na jmenování členů vědecké rady Centra pro teoretická studia UK 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo doc. Cyrilu Říhovi, 
Ph.D., řediteli Centra pro teoretická studia UK, který návrh stručně představil. Jedná se o výměnu 
4 z 19 členů vědecké rady a o jmenování dvou čestných členů tohoto orgánu. 
 
Nominováni byli: 
prof. Lada Hubatová-Vacková, Ph.D. 
doc. PhDr, Martin Ritter, Ph.D. 
doc. Cyril Říha, Ph.D. 
Jana Švorcová, Ph.D. 
doc. RNDr. Anton Markoš, CSc. 
prof. MUDr. Cyril Höschl, DrSc., FRCPsych. 
 
Dr. Říha, předseda komise pro tajné hlasování, seznámil členy AS UK s procedurou elektronického 
tajného hlasování a hlasování zahájil. Po provedení procedury elektronického tajného hlasování 
vyhlásil výsledky tajného hlasování. 
 
Výsledky elektronického tajného hlasování:  
prof. Lada Hubatová-Vacková, Ph.D. – pro 45, zdrželo se 1 
doc. PhDr, Martin Ritter, Ph.D. – pro 43, zdrželo se 2 
doc. Cyril Říha, Ph.D. – pro 44, zdrželo se 1 
Jana Švorcová, Ph.D. – pro 44, zdrželo se 2 
doc. RNDr. Anton Markoš, CSc. – pro 39, zdrželo se 4 
prof. MUDr. Cyril Höschl, DrSc., FRCPPsych. – pro 42, zdrželo se 3 
 
Návrh usnesení: 
AS UK schvaluje jmenování níže uvedených členů vědecké rady Centra pro teoretická studia UK: 
prof. Lada Hubatová-Vacková, Ph.D., doc. PhDr. Martin Ritter, Ph.D., doc. Cyril Říha, Ph.D., Jana 
Švorcová, Ph.D., doc. RNDr. Anton Markoš, CSc. a prof. MUDr. Cyril Höschl, DrSc., FRCPsych. 
Schváleno 

8. Jmenování člena Hlavní volební komise AS UK 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo Bc. Čechovi, který 
představil nominanta. 
 
Nominován byl: 
Mgr. Bc. Jaroslav Verner 
 
Dr. Říha, předseda komise pro tajné hlasování, seznámil členy AS UK s procedurou elektronického 
tajného hlasování a hlasování zahájil. Po provedení procedury elektronického tajného hlasování 
vyhlásil výsledky tajného hlasování. 
 
Výsledky elektronického tajného hlasování: 
Mgr. Bc. Jaroslav Verner – pro 42, zdrželo se 3 
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Návrh usnesení: 
AS UK jmenuje členem Hlavní volební komise pro volby do AS UK Mgr. Bc. Jaroslava Vernera. 
Schváleno  

9. Volba kandidáta na člena Etické komise UK 

JUDr. Michal Říha, Ph.D., předseda komise pro tajné hlasování, uvedl tento bod a předal slovo Bc. 
Čechovi, který představil nominanta.  
 
Nominován byl: 
Mgr. Jakub Ševčík 
 
Dr. Říha, předseda komise pro tajné hlasování, seznámil členy AS UK s procedurou elektronického 
tajného hlasování a hlasování zahájil. Po provedení procedury elektronického tajného hlasování 
vyhlásil výsledky tajného hlasování. 
 
Výsledky elektronického tajného hlasování: 
Mgr. Jakub Ševčík – pro 40, zdrželo se 6 
 
Návrh usnesení: 
AS UK navrhuje jmenovat do Etické komise UK Mgr. Jakuba Ševčíka. 
Schváleno 

10. Vyjádření k návrhu OR Přiznávání sociálních stipendií na UK v akademickém roce 
2024/2025 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo J. M. paní rektorce 
k představení předloženého materiálu. Jedná se o materiál, který byl předložen jako příloha jiného 
podkladu již na červnové plénum, nyní je však předkládán jako samostatný bod. 
 
Bc. Marek Boňko, předseda Sociální komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Sociální 
komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko. 
 

Z důvodu nízkého počtu hlasujících bylo první hlasování prohlášeno za zmatečné 
a hlasování bylo proto opakováno. 

 
Návrh usnesení: 
AS UK projednal předložený návrh Opatření rektora č. xx/2024 - Přiznávání sociálních stipendií na 
UK v akademickém roce 2024/2025 a vyjadřuje k němu souhlasné stanovisko. 
Hlasování: pro 41, proti 0, zdrželo se 0 
Schváleno 

11. Vyjádření k návrhu OR Přiznávání stipendii na podporu ubytování na UK v akademickém 
roce 2024/2025. 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo J. M. paní rektorce 
k představení předloženého materiálu. Prof. Martínková, prorektorka pro studijní záležitosti, doplnila 
další informace. Sociální i Studijní komise AS UK vyjádřily kladné stanovisko. 
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Návrh usnesení: 
AS UK projednal předložený návrh Opatření rektora č. xx/2024 – Přiznávání stipendií na podporu 
ubytování na UK v akademickém roce 2024/2025 a vyjadřuje k němu souhlasné stanovisko. 
Hlasování: pro 40, proti 0, zdrželo se 1 
Schváleno 

12. Vyjádření k návrhu změny OR č. 57/2021, Svěření nemovitého majetku UK do správy fakult 
a dalších součástí – dodatek č. 5 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo Mgr. Maňáskovi, 
kvestorovi UK, k představení předloženého materiálu. Mgr. Maňásek uvedl, že se jedná o pravidelně 
projednávaný materiál, který je předkládán v návaznosti na změny ve vlastnictví UK.  
 
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem 
Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko. 
 
Návrh usnesení: 
AS UK projednal návrh změny – dodatku č. 5 k opatření rektora č. 57/2021, Svěření nemovitého 
majetku Univerzity Karlovy do správy fakult a dalších součástí, kterým je svěřen výkon správy 
majetku, ve znění opatření rektora č. 30/2022, č. 40/2022, č. 46/2023 a č. 30/2024, vyjadřuje k 
tomuto návrhu kladné stanovisko a doporučuje dodatek č. 5 vydat. 
Hlasování: pro 44, proti 0, zdrželo se 0 
Schváleno 

13. Zpráva o průběhu hodnocení vzdělávací činnosti studujícími, absolventy a absolventkami 
na fakultách UK v akademickém roce 2022/2023 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo panu prorektorovi 
Polákovi, který materiál stručně představil. Upozornil, že na konci zprávy je uveden i výhled do 
budoucnosti stran aktivit, které plánují. 
 
Pavel Linzer, předseda Studijní komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Studijní 
komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko. 
 
Návrh usnesení: 
AS UK bere na vědomí Zprávu o průběhu hodnocení výuky studenty a absolventy na fakultách UK 
za akademický rok 2022/2023. 
Hlasování: pro 43, proti 0, zdrželo se 0 
Schváleno 

14. Informace o aktivitách Univerzity Karlovy po událostech z 21. 12. 2023 na Filozofické 
fakultě UK 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo J. M. paní rektorce, 
k představení předloženého materiálu. Shrnula veškeré kroky, které byly v oblasti bezpečí 
implementovány. 
 
Návrh usnesení: 
AS UK projednal Informační zprávu o aktivitách Univerzity Karlovy po událostech z 21.12.2023 na 
Filozofické fakultě UK. 
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Hlasování: pro 42, proti 0, zdrželo se 1 
Schváleno 

15. Čerpání rozpočtu UK a rekapitulace hospodaření jejích součástí k 30. 6. 2024 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo Mgr. Maňáskovi, 
kvestorovi UK, k představení předloženého materiálu: Jedná o standardní materiál, který je 
předkládán vždy na první poprázdninové zasedání AS UK. UK jako celek si nyní vede velmi dobře. 
Všechny fakulty mají kladný hospodářský výsledek. K materiálu byla předložena mírná modifikace, 
která vysvětlila rozúčtování některých prostředků. 
 
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem 
Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko. 
 
Návrh usnesení: 
AS UK bere na vědomí Zprávu o čerpání rozpočtu Univerzity Karlovy a rekapitulaci hospodaření 
jejích součástí k 30. 6. 2024. 
Hlasování: pro 45, proti 0, zdrželo se 0 
Schváleno 

16. Právní jednání 

16.a. Návrh smlouvy o zřízení služebnosti na pozemku parc. č. 302-6 v k. ú. Veleslavín – 
FTVS 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo Mgr. Maňáskovi, 
kvestorovi UK, k představení předloženého materiálu: Na pozemku svěřeném FTVS v minulosti 
zřídilo HMP pozemní komunikaci bez toho, aby to bylo smluvně ošetřeno. Nyní je proto navrženo 
zřízení tohoto věcného břemene.  
 
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem 
Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko. 
 
Návrh usnesení: 
AS UK projednal návrh smlouvy o zřízení služebnosti na pozemku parc. č. 302/6 v k.ú. Veleslavín 
ve prospěch Hl. m. Prahy a doporučuje návrh předložit Správní radě UK k vydání předchozího 
písemného souhlasu k uzavření smlouvy ve smyslu ust. § 15 odst. 1 písm. c) zákona o vysokých 
školách. 
Hlasování: pro 40, proti 0, zdrželo se 0 
Schváleno 

16.b. Dodatek č. 2 k nájemní smlouvě se Základní školou a mateřskou školou TIP TOES, 
s.r.o. v Brandýse nad Labem – PedF 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo Mgr. Maňáskovi, 
kvestorovi UK, k představení předloženého materiálu: V současné chvíli již nájemní smlouva 
existuje, navrhují pouze rozšířit předmět nájmu o prostory recepce a poměrně zvýšit cenu 
nájemného. 
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Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem 
Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko. 
 
Návrh usnesení: 
AS UK projednal návrh dodatku č. 2 k nájemní smlouvě se Základní školou a mateřskou školou 
TIP TOES, s.r.o. v Brandýse nad Labem s kladným výsledkem a doporučuje dodatek č. 2 uzavřít. 
Hlasování: pro 41, proti 0, zdrželo se 0 
Schváleno 

16.c. Návrh dodatku č. 8 k nájemní smlouvě se společností Autocentrum Plzeň, s.r.o. – 
SBZ 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo Mgr. Maňáskovi, 
kvestorovi UK, k představení předloženého materiálu: Nájemní smlouva se týká objektu, na jehož 
místě by v budoucnu měla být budována nová budova Archivu UK. Realizace stavby však byla 
odložena, proto navrhují prodloužit trvání smlouvy. 
 
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem 
Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko. 
 
Návrh usnesení: 
AS UK projednal návrh dodatku č. 8 k nájemní smlouvě ze dne 9. 6. 2017 se společností 
Autocentrum Plzeň, s.r.o. a doporučuje smlouvu uzavřít. 
Hlasování: pro 40, proti 0, zdrželo se 0 
Schváleno 

16.d. Návrh nájemní smlouvy s EKO Gymnázium a SOŠ Multimediálních studií – ÚJOP 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo Mgr. Maňáskovi, 
kvestorovi UK, k představení předloženého materiálu: Jedná se sice o návrh nové smlouvy v délce 
jednoho roku, ta však navazuje na smlouvu stávající. Předmětem nájmu je objekt zámku 
v Poděbradech.  
 
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem 
Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko. 
 
Návrh usnesení: 
AS UK projednal návrh nájemní smlouvy s EKO Gymnázium a SOŠ Multimediálních studií a 
doporučuje smlouvu uzavřít. 
Hlasování: pro 41, proti 0, zdrželo se 0 
Schváleno 

16.e. Rekonstrukce budovy Plavecká 399/11, Praha 2 – Nové Město – PřF 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo Mgr. Maňáskovi, 
kvestorovi UK, k představení předloženého materiálu: Předložená smlouva bude součástí zadávací 
dokumentace na rekonstrukci budovy.  
 
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem 
Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko. 
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Návrh usnesení: 
AS UK projednal návrh smlouvy o dílo na rekonstrukci budovy Plavecká 399/11, Praha 2 – Nové 
Město s kladným výsledkem a doporučuje návrh smlouvy předložit k předběžnému posouzení 
Správní radě UK. 
Hlasování: pro 42, proti 0, zdrželo se 0 
Schváleno 

17. Informace o 4EU+ Strategy 2025-2035, seznam 4EU+ projektů  

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo J. M. paní rektorce, 
k představení předloženého materiálu. Ta informovala o aktivitách aliance 4EU+. Prof. Rovná, 
členka kolegia rektorky pro 4EU+, stručně představení doplnila a zdůraznila důležitost této alilance.  
 
Návrh usnesení: 
AS UK projednal předložený materiál k 4EU+ Strategii pro roky 2025-2035 a bere jej na vědomí. 
Hlasování: pro 40, proti 0, zdrželo se 0 
Schváleno 
 

pozn.: Z technických důvodů bylo projednávání bodu č. 18 posunuto až za body 19 a 20. 

19. Informace o činnosti delegátů AS UK 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo Amátě Vohradské, 
tajemnici AS UK, k představení předloženého materiálu: Všichni delegáti AS UK byli osloveni 
s výzvou o zaslání zprávy o jejich působení v uplynulém akademickém roce. Většina z nich na výzvu 
zareagovala, zprávy byly zpřístupněny a bylo možné je připomínkovat.  
 
Návrh usnesení: 
AS UK bere na vědomí informace o činnosti delegátů AS UK. 
Schváleno tichým souhlasem 

20. Informace z pracovních komisí 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, vyzval předsedy pracovních komisí AS UK, aby 
plénum informovali o činnosti komisí. 
 
JUDr. Michal Říha, Ph.D., předseda Legislativní komise AS UK, uvedl, že Legislativní komise AS 
UK poskytla konzultaci k jednomu vnitřnímu předpisu fakulty. Zároveň jednají o termínu kulatého 
stolu ke změně SZŘ. 
 
Doc. Mgr. Cyril Brom, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, uvedl, že Ekonomická komise 
AS UK plánuje zasedání týkající se financování rektorátu UK.  
 
Bc. Marek Boňko, předseda Sociální komise AS UK, uvedl, že Sociální komise AS UK řešila 
ubytovací stipendia, žádosti o podporu studentské zájmové činnosti a na závěr projednala informace 
o bezpečnosti na UK a zprávu od Centra resilience.  
 
Bc. Jakub Čech, člen Studijní komise AS UK, uvedl, že Studijní komise AS UK se věnovala 
memorandům UK a procesu odvolání u přijímacího řízení.   
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RNDr. Andrej Farkaš, předseda Komise pro IT AS UK, uvedl, že Komise pro IT AS UK se věnovala 
změně formy diplomů, které budou nově i elektronicky a také v anglickém jazyce. Komise se 
dotazovala i na prodlužování karty ISIC, která od letoška změnila model prodlužování karet.  
 
Tereza Entlerová, předsedkyně Komise pro třetí roli AS UK, uvedla, že Komise pro třetí roli AS UK 
řešila využívání prostor návštěvnického centra UK či jednotný propagační styl UK. Komise se 
věnovala i přípravě pietního čísla časopisu UK Forum.  
 
Bc. Jakub Čech, člen Petiční komise AS UK, uvedl, že Petiční komise AS UK přes léto řešila podnět 
od studentů KTF, k němuž komise přijala usnesení, jež je řádně zveřejněno. Komise také na jaře 
vyřídila podnět týkající se přijímacího řízení na 3.LF a nyní čeká na podklady od vedení univerzity 
týkající se plnění usnesení komise.  
 
RNDr. Andrej Farkaš, člen Komise pro vědu AS UK, uvedl, že komise nyní připomínkuje dokument 
týkající se jmenovacích a habilitačních řízení. 
 
Návrh usnesení: 
AS UK bere na vědomí informace z pracovních komisí. 
Schváleno tichým souhlasem 

18. K přesunutí služeb ASUK z platformy Google Workspace do Microsoft 365 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, s ohledem na viditelně klesající účast na jednání 
požádal spočítání počtu přítomných senátorek a senátorů. Bylo zjištěno, že počet přítomných klesl 
natolik, že je třeba v souladu s čl. 3 Jednacího řádu AS UK jednání ukončit do 15 minut, jelikož je 
AS UK neusnášeníschopný. 
 
Projednání bodu č. 18 bylo proto odloženo na následující zasedání AS UK dne 22. listopadu 2024. 

21. Informace z Rady vysokých škol 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo prof. Zahálkovi, který 
informoval o činnosti Předsednictva RVŠ. V září proběhl sněm RVŠ v Brně, kterého se účastnilo 
i několik rektorů a politiků. Užší předsednictvo RVŠ jednalo s vedením SKRVŠ ohledně navrhované 
novely, jež by se dotkla procesu akreditací.  
 
Bc. Boňko doplnil, že SKRVŠ jednala o navrhované novele zákona o vysokých školách. Informoval 
o navrženém navýšení studentského příspěvku. Doc. Stráský a dr. Červinka doplnili informace 
o vlastním působení a pozvali přítomné na kulatý stůl týkající se mikrocertifikátů.  

22. Různé 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, poděkoval senátorům za jejich účast na zasedání 
AS UK a uvedl, že příští zasedání AS UK se bude konat 22. listopadu 2024. Zasedání ukončil v 
15:20 hod. 
  
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc. 
předseda AS UK  
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Zapsala: Amáta Vohradská, tajemnice AS UK 


